
Or. V. 0062-117/2001

Protokół Nr 117/2001

z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 10 stycznia 2001 roku

Obecni  wg.  listy  obecności,  w  załączeniu  (zał.  nr  1).  Obradom  przewodniczył
Starosta  Białostocki  –  Pan  Wiesław  Pusz  –  Przewodniczący  Zarządu  Powiatu
Białostockiego.

Porządek dzienny przyjęto do realizacji w brzmieniu:

1. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń.

2. Akceptacja porządku dziennego Sesji Rady Powiatu w dniu 5 lutego 2001 roku.

3. Propozycja podziału środków na modernizację dróg powiatowych i mostów.

4. Podjęcie    uchwały   w  sprawie   udzielenia   poręczenia  kredytu  dla  SP TZOZ w
Białymstoku.

5. Podpisanie umów z Gminą Juchnowiec Kościelny i Wasilków w sprawie zimowego
utrzymania dróg.

6. Podpisanie wniosku o dofinansowanie modernizacji ul. Holendry w Tykocinie z 10 %
rezerwy drogowej subwencji ogólnej.

7. Udzielenie odpowiedzi na pismo Biafamaru.

8. Podpisane  umów  o  dofinansowanie  specjalistycznych  usług  rehabilitacyjnych
świadczonych przez SP TZOZ w Białymstoku.

9. Podjęcie  uchwał  w  sprawie  wyrażenia  opinii  dotyczącej  wydzierżawienia  sprzętu  i
aparatury na rzecz niepublicznych ZOZ-ów.

10. Rozliczenia dotacji na dofinansowanie samochodów sanitarnych przez Gminy: Gródek,
Supraśl i Michałowo.

11. Podpisanie  protokołów  PT z  Gminami   Juchnowiec  Kościelny,  Gródek  i  Miastem
Białystok.

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przeznaczenia  do  zbycia  nieruchomości  położonej  w
Białymstoku przy ul. Św. Rocha 25A oraz podpisanie wykazu.

13. Wniosek Miasta i Gminy Tykocin w sprawie darowizny nieruchomości.

14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Dyrektora DPS w Jałówce.

15. Wyrażenie opinii w sprawie rozkładu jazdy PKS na terenie powiatu.

16. Pismo Domu Pomocy Społecznej Łaźnie.

17. Wniosek  Wydziału  Spraw  Społecznych   o  zawarcie  umowy z  Domem Kultury  w
Łapach w celu realizacji zadania z zakresu kultury i ochrony dziedzictwa narodowego
– przeprowadzenia II Powiatowego Przeglądu Kolęd i Teatrów Obrzędowych.

18. Zaproszenie  na posiedzenie Komisji Zdrowia i Kultury Fizycznej.

19. Sprawy różne.



Ad. 1
Członkowie Zarządu Powiatu, po zapoznaniu się z treścią protokołów Nr 112/2000,

113/2000 i 114/2000 przyjęli je jednogłośnie.

Ad. 2
Starosta  Białostocki  przedstawił  zebranym proponowany porządek  obrad  XXVI

Sesji  Rady Powiatu Białostockiego (zał. nr 2). Do punktu 4, tj. „realizacja zadań powiatu
w zakresie przeciwdziałania bezrobociu – problemy i perspektywy” wyjaśnienia złożył Pan
Wiesław  Pusz.  Wyjaśnił,  iż  data  5  lutego  2001  roku  (poniedziałek)  podyktowana  jest
harmonogramem prac posłów. Krótko przedstawił sytuację Powiatowego Urzędu Pracy w
Białymstoku. ZUS podejmuje coraz bardziej radykalne działania, stosując nawet blokady
kont PUP-u, co może spowodować całkowitą dezorganizację. Niepokojącym jest fakt, iż
składki na ubezpieczenie zdrowotne za  osoby bezrobotne bez prawa do zasiłku nie są
regulowane, gdyż nie wpływają na ten cel środki finansowe z budżetu Wojewody. Taki stan
rzeczy  nie  może  trwać,  gdyż  zgodnie  z  przepisami  prawa,  do  dalszego  ubezpieczenia
prawo nabywa się od momentu uiszczenia składki dopiero po 6 miesiącach.
Ponieważ jest to zadanie własne Powiatu, cała odpowiedzialność w konsekwencji spadnie
na powiat, pomimo tego, iż jest finansowane dotacją z budżetu państwa, a środki na ten cel
nie są przekazywane.
Zarząd Powiatu uznał, iż na XXVI sesję należy zaprosić w tym temacie:
- senatorów,
- posłów,
- Wojewodę Podlaskiego,
- Prezydenta Miasta Białegostoku,
- Marszałka Województwa Podlaskiego,
- przedstawicieli Wojewódzkiego Urzędu Pracy,
- Kierownika PUP,
- oraz Stowarzyszenie pracodawców.

Po dyskusji, Zarząd Powiatu wstępnie zaakceptował proponowany porządek
obrad  XXVI Sesji RPB w dniu  5 lutego 2001 roku.   Ostateczna akceptacja nastąpi na
kolejnym posiedzeniu.

Ad. 3
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku – Pan Marek Jędrzejewski

poinformował zebranych,  iż podział środków na drogi powiatowe wg wskazań Komisji
Infrastruktury Technicznej miał być przygotowany dwuwariantowo. W związku z tym, że
powiat ma pewne zobowiązania w stosunku do Gmin, które występowały o środki PHARE
2000, stąd propozycja PZD, by wrócić do starego sprawdzonego podziału środków oraz
zaakceptowanego algorytmu podziału środków, gdzie były brane pod uwagę dwa kryteria:
- ilość dróg powiatowych na terenie danej gminy,
- ilość środków wydatkowanych przez gminy na drogi powiatowe w roku 2000.
Starosta Białostocki wyjaśnił członkom Zarządu, iż na KIT dyskutowano dwie koncepcje
podziału  środków  na  poszczególne  gminy.  Jedna  sprowadzała  się  do  tego,  by  środki
finansowe dzielić  jak dotychczas,  a  druga  koncepcja mówiła o tym, by nie realizować
małych  inwestycji  drogowych,  a  zrealizować  dwa  lub  trzy  ciągi  komunikacyjne   o
dłuższych  odległościach.  Przy  okazji  spotkania  z  Burmistrzami  i  Wójtami  nt.
dofinansowania  rehabilitacji,  zasygnalizowano  problem  podziału  środków  na  drogi.
Burmistrzowie i Wójtowie ocenili pierwszą koncepcję bardzo pozytywnie.  Natomiast, w
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momencie realizacji drugie koncepcji, zaznaczyli, iż trudno im będzie uzyskać akceptację
Rad Gmin do wsparcia  finansowego inwestycji, które nie będą obejmowały danej (ich)
gminy.
Dyrektor  Jędrzejewski  dodał,  iż  z  algorytmu  wynika,  że  4  gminy  na  terenie  powiatu
białostockiego  otrzymałyby  poniżej   100.000  zł  środków  na  modernizację  dróg.
Oczywiście,  nie  ma  tu  mowy  o  bieżącym  utrzymaniu  dróg  czyli  o  utrzymaniu
przejezdności oraz o remontach kapitalnych mostów i bieżącym utrzymaniu mostów. Te
cztery gminy to: Czarna Białostocka, Suraż, Poświętne i Zawady. Kwota poniżej 100.000
zł  w  przypadku  np.  Suraża  (46.000  zł),  to  środki,  które  uniemożliwiają  wręcz
„wchodzenie” z jakąkolwiek inwestycją. Nie ma możliwości pozyskania wykonawców na
wykonywanie robót nawierzchniowych, bitumicznych.

Mając na uwadze odbiór społeczny i  duże  niezadowolenie mieszkańców tych gmin,  w
przypadku pominięcia ich przy inwestycjach drogowych, PZD proponuje projekt planu
remontów kapitalnych dróg powiatowych w 2001roku,  który zakłada  dostrzeżenie tych
gmin / gdzie są zobowiązania /, które są beneficjentami PHARE 2000 (zał. nr 3). 

środki finansowe zostały wykorzystane na zupełnie inne zadania.
Powiatowy Zarząd Dróg zaproponował również w tym roku dostrzeżenie tych gmin, gdzie
mogą być pozyskane środki PHARE, aczkolwiek z algorytmu wynika, iż nie powinny one
takich wysokich środków otrzymać. Niemniej jednak są zobowiązania pisemne Zarządu
Powiatu, że takie środki na dofinansowanie zadań pharowskich powiat przekaże do gmin.

Starosta  Białostocki  zapytał  Dyrektora  PZD,  dlaczego  nie  dopilnowano
”ulokowania” zwiększonych środków finansowych w gminach, gdzie zaplanowane były
inwestycje  zakwalifikowane  do  pozyskania  środków  PHARE  2000  ?  Ma  to  ogromne
znaczenie, gdyż środki finansowe zostały wykorzystane na inne inwestycje drogowe na
tych gminach,  a  w obecnym roku,  po  raz  kolejny,  preferuje  się  te  same gminy,  znów
planując zwiększone środki finansowe.

Członek  Zarządu  –  Pan  Stanisław  Łapiński  zaznaczył,  iż  jest  to  krzywdząca
koncepcja w stosunku do pozostałych gmin. Podał przykład gminy Poświętne, gdzie nie
jest kontynuowana inwestycja rozpoczęta na drodze Liza Stara-Liza Nowa.

Dyrektor Jędrzejewski przypomniał, iż podział  zaproponowany przez PZD oparty
jest na podziale wynikającym z algorytmu. Gmina Poświętne została w nim dostrzeżona
ponad  środki,  które  powinny być  przyznane  zgodnie  z  algorytmem.  Zapisano   na  nią
90.000 zł,  a    powinno   być (jeżeli  przyjąć algorytm za podstawę podziału środków)
73.000 zł.
Dyrektor PZD dodał, iż roboty nawierzchniowe, które należy wykonać w Lizie – to bardzo
drogie roboty, na wykonanie których niezbędna byłaby kwota 100.000 zł. 

Pan Stanisław Łapiński zasugerował, by na Gminie Poświętne środki  finansowe
podzielić na dwie inwestycje: drogę Liza Nowa-Liza Stara oraz drogę Dzierżki-Solniki,
dając w ten sposób Wójtowi możliwości dofinansowania tych inwestycji. Ustosunkowując
się do wysokości przyznanych gminom w 2000 roku środków finansowych związanych z
PHARE,  Pan  Łapiński   zaznaczył,  iż  Gminy  Dobrzyniewo  Kościelne  i  Supraśl  są
preferowane.  Na  terenie  powiatu  wszystkie  gminy mają  ogromne potrzeby w zakresie
realizacji dróg i jedynie sprawiedliwy podział środków nie doprowadzi do napięć.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  poprosił  Dyrektora  Jędrzejewskiego  o
przygotowanie,  na  kolejne  posiedzenie,  podziału  środków,  w  oparciu  o  ustalony
algorytm, biorąc pod uwagę dotacje z poszczególnych gmin na drogi powiatowe w
latach 1999 i 2000.
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Ad. 4
Starosta  Białostocki  przedstawił  członkom  Zarządu  wniosek  Dyrektora

Rogowskiego  o  udzielenie  poręczenia,  celem uzyskania  kredytu  obrotowego  na  kwotę
170.000 zł w Kredyt Bank S.A. w Białymstoku (zał. nr 4).

Dyrektor  SP TZOZ w Białymstoku –  Pan Walenty  Rogowski  wyjaśnił,  iż  w/w
prośba  podyktowana jest usprawnieniem technicznym, gdyż Podlaska Kasa Chorych od
nowego roku zmieniła warunki płatności, tj. po 21 dniach od dnia wystawienia rachunku, a
rachunki należy wystawiać do 10-go każdego miesiąca. W związku z tym wytwarza się
tzw.  luka,  gdzie  brakuje  środków na  opłacenie  ZUS-u.  Ponieważ  odsetki  z  tytułu  nie
opłaconych składek ZUS są bardzo wysokie (49 %), zachodzi potrzeba uzyskania kredytu
obrotowego.
Zabezpieczenie   poręczenia  stanowi  zastaw  majątku  (sprzęt  medyczny)  w  wysokości
3-krotnejwartości kredytu.

Pan Wiesław Pusz przedstawił zebranym projekt uchwały Zarządu w tej sprawie
(zał. nr 5).

Zarząd Powiatu Białostockiego  jednogłośnie podjął uchwałę Nr 246/2001 z
dnia 10 stycznia 2001 roku w  sprawie udzielenia poręczenia kredytu dla SP TZOZ w
Białymstoku (zał. nr 6).
Poręczenie zostaje udzielone na okres od dnia 10 stycznia 2001roku do 30 listopada 2001
roku. Do złożenia oświadczenia woli dot. poręczenia Zarząd upoważnił dwóch członków
Zarządu: Panią Celinę Grażynę Wojciechowską i Panią Jadwigę Kuteszko.
Dalej,  Zarząd  zapoznał  się   z  projektem  umowy  ustanowienia  zastawu,  w  celu
zabezpieczenia poręczenia udzielonego dla uzyskania kredytu obrotowego w wysokości
170.000 zł. Zastaw w całości zabezpiecza roszczenia związane z poręczeniem i wygasa, po
upływie terminu udzielonego poręczenia.

Zarząd  jednogłośnie  opowiedział  się  za  podpisaniem  umowy  zastawu,
upoważniając  do  złożenia  podpisów Przewodniczącego  Zarządu –  Pana  Wiesława
Pusza i członka Zarządu – Panią Celinę Grażynę Wojciechowską (zał. nr 7).

Ad. 5
Przewodniczący Zarządu – Pan Wiesław Pusz przedłożył zebranym projekt umowy

dot.  zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie Gminy Juchnowiec Kościelny
(zał.  nr  8).  Zarząd  zobowiązuje  się  do  udzielenia  dotacji  na  rzecz  Gminy Juchnowiec
Kościelny w kwocie 34.000 zł oraz do wypożyczenia dwóch pługów odśnieżnych na okres
trwania umowy. Gmina zaś zobowiązuje się do zimowego utrzymania dróg powiatowych o
łącznej długości 120 km w standardzie  co  najmniej  piątym,  w okresie 01.01.2001 r. –
31.12.2001 r.

Zarząd  jednogłośnie  opowiedział  się  za  podpisaniem  w/w  umowy,
upoważniając  do  złożenia  podpisów Przewodniczącego  Zarządu –  Pana  Wiesława
Pusza i członka Zarządu – Panią Celinę Grażynę Wojciechowską.
W/w umowę przesłano Gminie, celem podpisania.

Następnie  Pan  Wiesław  Pusz   przedłożył  zebranym  projekt  umowy  dotyczący
zimowego utrzymania dróg powiatowych z Gminą Wasilków (zał. nr 9).
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Zarząd  Powiatu  zobowiązuje  się  do  udzielenia  dotacji  na  rzecz  Gminy  Wasilków  na
zimowe utrzymanie dróg w kwocie 16.500 zł od 1.01.2001 r. do 31.12.2001 roku, a Gmina
do zimowego utrzymania dróg w standardzie co najmniej piątym.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  opowiedział  się  za  podpisaniem  w/w  umowy,
upoważniając do reprezentacji  Przewodniczącego Zarządu – Pana Wiesława Pusza i
członka Zarządu – Panią Celinę Grażynę Wojciechowską.

Ad. 6
Starosta  Białostocki  poinformował  członków Zarządu, iż Urząd Marszałkowski

pismem Nr OŚK.II.5422-20/2000 z dnia 7 grudnia 2000 roku poinformował o możliwości
składania  wniosków o  dofinansowanie  z  10  % rezerwy na  kontynuację  inwestycji  na
drogach  samorządowych w 2001 roku (zał. nr 10).
W/w  pismo  przekazano  do  PZD,  celem  analizy.  Dyrektor  Jędrzejewski  przygotował
projekt pisma do Podsekretarza Stanu w Ministerstwie Transportu i Gospodarki Morskiej,
wnioskując  o  dofinansowanie  z  10  %  rezerwy  drogowej  subwencji  ogólnej,  zadania
„modernizacja  ulicy  Holendry  w  miejscowości  Tykocin,  w  ciągu  drogi  powiatowej
Tykocin-Zawady, woj. podlaskie, powiat białostocki, gmina Tykocin”.
Dodatkowe wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Pani Maria Grażyna Kalińska – Skarbnik
Powiatu.

Zarząd Powiatu,  po dyskusji,   jednogłośnie opowiedział  się  za podpisaniem
w/w  pisma  do  Podsekretarza  Stanu  w  Ministerstwie  Transportu  i  Gospodarki
Morskiej, podpisując je (zał. nr 11).

Ad. 7
Pani   Celina  Grażyna  Wojciechowska  przypomniała,  iż  sprawa  ta  była  już

przedmiotem poprzedniego posiedzenia,  z uwagi  na rozbieżność przygotowanych przez
PZD i WGKiN materiałów (mapy), sprawę skierowano do ponownej analizy.

Starosta  Białostocki  przybliżył  zebranym  w/w  problem,  przedstawiając  projekt
odpowiedzi.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  opowiedział  się  za  podpisaniem  pisma  w
przedstawionej wersji, upoważniając do złożenia podpisu Przewodniczącego Zarządu
– Pana Wiesława Pusza (zał. nr 12).

Ad. 8
Starosta  Białostocki  przedstawił  zebranym  potrzebę  podpisania  umów  o

dofinansowanie specjalistycznych usług rehabilitacyjnych świadczonych przez SP TZOZ
w Białymstoku.
Dofinansowanie  usług  będzie  naliczane  w  zależności  od  liczby  faktycznie
przeprowadzonych zabiegów na rzecz mieszkańców.

Zarząd Powiatu jednogłośnie opowiedział się za podpisaniem umowy z:
1/   Zarządem Miasta i Gminy  Choroszcz (zał. nr 13),
2/   Zarządem Miasta i Gminy  Supraśl (zał. nr 14),
3/   Zarządem Miasta i Gminy  Zabłudów (zał. nr 15),
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4/   Zarządem Miasta i Gminy  Czarna Białostocka (zał. nr 16),
5/   Zarządem Miasta i Gminy  Tykocin  (zał. nr 17),
6/   Zarządem Miasta  Wasilkowa (zał. nr 18),
7/   Zarządem Gminy  Juchnowiec Kościelny (zał. nr 19),
8/   Zarządem Gminy  Dobrzyniewo Kościelne (zał. nr 20),
9/   Zarządem Gminy  Michałowo (zał. nr 21),
10/ Zarządem Gminy Gródek (zał. nr 22),
11/ Zarządem Gminy Zawady (zał. nr 23).
Do podpisania w/w umów zobowiązano Przewodniczącego Zarządu Pana Wiesława
Pusza i członka Zarządu – Panią Celinę Grażynę Wojciechowską.  Powyższe umowy
przesłano gminom, celem podpisania.

Ad. 9
Pan Wiesław Pusz przedstawił członkom Zarządu pismo Dyrektora SP TZOZ w

Białymstoku z prośbą o wyrażenie opinii w sprawie wydzierżawienia sprzętu i aparatury
medycznej  na  rzecz  nowo  powstałych  niepublicznych  zakładów  opieki  zdrowotnej  i
gabinetów prywatnych (zał. nr 24).
Starosta Białostocki przedłożył  stosowne projekty uchwał (zał. 25, 26, 27, 28, 29).

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął:
1/ uchwałę   Nr   247/2001   z   dnia   10   stycznia   2001   roku   w sprawie  pozytywnego
    zaopiniowana wniosku dyrektora SP TZOZ w Białymstoku w sprawie przeznaczenia do 
    wydzierżawienia na rzecz  Niepublicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  ”Przychodnia 
    rodzinna” S.C. w Michałowie składników majątku trwałego (zał. nr 30),

2/ uchwałę   Nr   248/2001   z   dnia   10   stycznia   2001   roku   w sprawie  pozytywnego
    zaopiniowana wniosku dyrektora SP TZOZ w Białymstoku w sprawie przeznaczenia do 
    wydzierżawienia   na   rzecz   Niepublicznego   Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  ”Ośrodek 
    Zdrowia w Gródku składników majątku trwałego (zał. nr 31),

3/ uchwałę   Nr   249/2001   z   dnia   10   stycznia   2001   roku   w sprawie  pozytywnego
    zaopiniowana wniosku dyrektora SP TZOZ w Białymstoku w sprawie przeznaczenia do 
    wydzierżawienia  na   rzecz   Niepublicznego   Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  ”Medicus”
    S. C. w Choroszczy  składników majątku trwałego (zał. nr 32),

4/ uchwałę   Nr   250/2001   z   dnia   10   stycznia   2001   roku   w sprawie  pozytywnego
    zaopiniowana wniosku dyrektora SP TZOZ w Białymstoku w sprawie przeznaczenia do 
    wydzierżawienia    na     rzecz   Niepublicznego     Zakładu     Opieki  Zdrowotnej -
Barbara Sokołowska-Juźwiuk w Kleosinie  składników majątku trwałego (zał. nr 33),

5/ uchwałę   Nr   251/2001   z   dnia   10   stycznia   2001   roku   w sprawie  pozytywnego
    zaopiniowana wniosku dyrektora SP TZOZ w Białymstoku w sprawie przeznaczenia  do
    wydzierżawienia    na     rzecz Indywidualnej Specjalistycznej Praktyki Lekarskiej  Irena
    Półkośnik-Michałowska w Czarnej Wsi Kościelnej składników majątku trwałego (zał. nr
    34).

Ad. 10
Starosta Białostocki przedstawił zebranym potrzebę rozliczenia dotacji z gmin na

dofinansowanie samochodów sanitarnych.
Wydział Spraw Społecznych przygotował w/w rozliczenia:
1/ dotacji ze środków budżetowych Gminy Michałowo na dofinansowanie  samochodu  
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    sanitarnego przy Ośrodku Zdrowia w Michałowie (zał. nr 35),

2/ dotacji ze  środków  budżetowych  Gminy  Supraśl  na   dofinansowanie usług  tran-
    sportowych przy Przychodni  Rejonowej w Supraślu (zał. nr 36),

3/ dotacji ze  środków  budżetowych  Gminy Gródek  na   dofinansowanie samochodu
    sanitarnego przy  Ośrodku Zdrowia w Gródku  (zał. nr 37).

Zarząd  jednogłośnie opowiedział się za przesłaniem Gminom w/w rozliczeń
dotacji, upoważniając do ich podpisania Przewodniczącego Zarządu – Pana Wiesława
Pusza.

Ad. 11
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przedstawiła zebranym potrzebę podpisania

protokołów PT z Gminą Gródek (zał. nr 38), Gminą Juchnowiec Kościelny (zał. nr 39) i
Miastem Białystok (zał. nr 40).

Zarząd Powiatu jednogłośnie opowiedział się za podpisaniem w/w protokołów
PT,  upoważniając  do  złożenia  podpisów   Przewodniczącego  Zarządu  –  Pana
Wiesława Pusza i członka Zarządu – Panią Celinę Grażynę Wojciechowską.

Ad. 12
Starosta  Białostocki  zreferował  zebranym  projekt  uchwały  Zarządu  w  sprawie

przeznaczenia  do  sprzedaży  w  drodze   przetargu  nieograniczonego  nieruchomości,
stanowiącej własność Powiatu Białostockiego (zał. nr  41).
Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Pani Anna Szczepańska – Sekretarz Powiatu. Pan Pusz
przypomniał zebranym, iż sprawa ta była przedmiotem konsultacji ze stałymi Komisjami
Rady Powiatu. Zgodnie z ich sugestią w/w nieruchomość przeznacza się do zbycia. Pani
Wojciechowska dodała,  iż  zgodnie  z  procedurą  Zarząd  Powiatu  podejmuje  uchwałę  w
sprawie  przeznaczenia  do  sprzedaży,  gdzie  określa  cenę  wywoławczą  nieruchomości.
Łącznie  z  tą  uchwałą  musi  być  wywieszone  ogłoszenie  Zarządu  Powiatu  w  sprawie
sporządzenia wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży. Jednocześnie Zarząd
Powiatu podpisuje zawiadomienie, które powinno ukazać się w prasie.
Wykaz  nieruchomości  na  tablicy  ogłoszeń  będzie  wisiał  przez  3  tygodnie,  ale  zanim
Zarząd podejmie uchwałę o przetargu należy odczekać 6 tygodni na potencjalne zgłoszenie
się spadkobierców, czy byłych właścicieli (zgodnie z procedurą).

Pan  Starosta  przypomniał  zebranym  sugestię  KIT,  by  pieniądze  pozyskane  ze
sprzedaży  mienia  przeznaczyć  na  drogi  powiatowe,  niemniej  jednak  Zarząd  uważa,  iż
pozyskane ze sprzedaży środki finansowe winny być przeznaczone na odtworzenie mienia.

Zarząd Powiatu, po dyskusji, jednogłośnie podjął uchwałę Nr 252/2001 z dnia
10 stycznia 2001 roku w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu
nieograniczonego nieruchomości  stanowiącej  własność Powiatu Białostockiego (zał.
nr 42).
Następnie Zarząd jednogłośnie zaakceptował treść ogłoszenia w sprawie sporządzenia
wykazu nieruchomości  przeznaczonych do sprzedaży, podpisując go (zał. nr 43) oraz
upoważnił do podpisania zawiadomienia do prasy  przewodniczącego Zarządu – Pana
Wiesława Pusza (zał. nr 44).
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Ad. 13
Pan Wiesław Pusz przypomniał członkom Zarządu, iż swego czasu wystosowano

do wszystkich gmin powiatu białostockiego pismo w sprawie zajęcia stanowiska w kwestii
przejęcia, wzorem innych samorządów gminnych, od powiatu darowizny nieruchomości, a
także podpisanie z Zarządem Powiatu Białostockiego porozumienia w zakresie przejęcia
zadań dotyczących promocji i ochrony zdrowia, odnoszących się do podstawowej opieki
zdrowotnej.
W tej sprawie Rada Miejska w Tykocinie Uchwałą Nr XVI/153/2000 z dnia 21 grudnia
2000 roku upoważniła Zarząd Miejski w Tykocinie do przejęcia od Starostwa, w formie
darowizny, nieruchomości nr 1731 o pow. 0,4142 ha zabudowanej budynkiem Ośrodka
Zdrowia i budynkiem  gospodarczym w Tykocinie (zał. nr 45).

Zarząd Powiatu w/w skierował do WGKiN celem analizy,  a  do WSS celem
udzielenia odpowiedzi na pismo.

Ad. 14
Zarząd  Powiatu  zapoznał  się  z  wnioskiem  PCPR  w  Białymstoku  Nr

CPR.II.8231/3/01 o powołanie Pana Jana Steckiewicza na stanowisko Dyrektora Domu
Pomocy  Społecznej  w  Jałówce  (zał.  nr  46).   Pan  Steckiewicz  na  w/w  stanowisku
zatrudniony  był  na  czas  określony.  Wykazał  się  szczególnymi  umiejętnościami  w
kierowaniu zespołem oraz poświęceniem i oddaniem na rzecz pensjonariuszy Domu.

Zarząd Powiatu, po dyskusji, jednogłośnie podjął Uchwałę Nr 253/2001 z dnia
10 stycznia 2001 roku w sprawie powołania Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w
Jałówce (zał. nr 47).

Ad. 15
Starosta  Białostocki  przedstawił  zebranym potrzebę wyrażenia opinii  w sprawie

rozkładu jazdy PKS na terenie powiatu. 
WSS  przedłożył  wniosek  Polskiej  Izby  Gospodarczej  Transportu  Samochodowego  i
Spedycji  w  Warszawie  –  Wojewódzkiego  Ośrodka  Organizacji  Przewozów
Samochodowych  w  Białymstoku  z  prośbą   o  zaopiniowanie  rozkładu  jazdy
Przedsiębiorstwa  PKS  w  Białymstoku,  w  związku  z  uruchomieniem  4  par  kursów
komunikacji  pospiesznej  na  trasie  Białystok-Hajnówka  z  zatrzymaniem  się  autobusu
wyłącznie na przystankach w Zabłudowie, Narwi i Dubinach (zał. nr 48).

Zarząd Powiatu,  jednogłośnie, wyraża pozytywną opinię w sprawie rozkładów
jazdy  na  uruchomienie  kursów  pospiesznych  na  trasie  Białystok-Hajnówka  z
zatrzymaniem  się  autobusu  wyłącznie  na  przystankach  w  Zabłudowie,  Narwi  i
Dubinach (zał. nr 49).

Ad. 16
Starosta  Białostocki przedstawił członkom Zarządu dwa pisma Dyrektora Domu

Pomocy Społecznej w Łaźniach z prośbą o wyrażenie zgody na rozpoczęcie działań:
1/ dotyczących realizacji budowy oczyszczalni ścieków i pozyskiwania środków 
    finansowych na realizację tej inwestycji (zał. nr 50),

2/ dotyczących przygotowania i realizacji inwestycji rozbudowy i modernizacji Domu 
    Pomocy Społecznej w Łaźniach (zał. nr 51).
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Do  2006  roku  domy  pomocy  społecznej  winny  być  dostosowane  do  standardów
(rozporządzenie Ministra Pracy i Polityki Socjalnej). Zarząd Powiatu uznał, iż sprawę dot.
budowy  oczyszczalni  ścieków  należy  niezwłocznie  skierować  na  posiedzenie  Komisji
Infrastruktury Technicznej, celem uzyskania opinii. W kwestii drugiego wniosku Zarząd
Powiatu   wystąpi  do  Dyrektora  PCPR  w  Białymstoku  o  przygotowanie  symulacji
funkcjonowania  DPS  w  najbliższych  latach  (liczba  pacjentów,  możliwość  rozwoju
jednostki).  Następnie  sprawę  tą  również  należy  skierować  do  Komisji  Infrastruktury
Technicznej i Komisji ds. Rodziny i Pomocy Społecznej, celem zaopiniowania. 

Ad. 17
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przedłożyła członkom Zarządu wniosek WSS

o zawarcie  umowy z  Domem Kultury  w Łapach,  w celu  realizacji  zadania  z  zakresu
kultury i ochrony dziedzictwa narodowego – przeprowadzenia II Powiatowego Przeglądu
Kolęd i Teatrów Obrzędowych, który  organizowany będzie wspólnie z Domem Kultury w
Łapach w dniu 21 stycznia 2001 roku (zał. nr 52).

Zarząd Powiatu,  po dyskusji  akceptuje  przekazanie kwoty 2.000 zł  na w/w
przegląd  kolędniczy,  upoważniając  do  podpisania  umowy  Przewodniczącego
Zarządu Powiatu – Pana Wiesława Pusza i członka Zarządu – Panią Celinę Grażynę
Wojciechowską (zał. nr 53).  Jednocześnie Zarząd zobowiązuje WSS do przygotowania
sprawozdania z odbytej imprezy.

Ad. 18
Starosta  Białostocki zapoznał zebranych z zaproszeniem na posiedzenie Komisji

Zdrowia  i  Kultury  Fizycznej,  które  odbędzie  się  w  dniu  18  stycznia  2001  roku,
zobowiązując do uczestnictwa w nim Panią Sekretarz (zał. nr 54).

Ad. 19
W sprawach  różnych,  członek Zarządu,  Pani  Jadwiga  Kuteszko  poinformowała

zebranych o realizacji wniosku Zarządu Gminy Łapy, rozpatrywanego na posiedzeniu w
dniu 27 grudnia 2000 roku.  Po rozmowach z przedstawicielem Gminy Łapy uzyskano
zapewnienie,  iż  przyznane  środki  finansowe  zostaną  wykorzystane,  zgodnie  z
przeznaczeniem (zakup pojemników do selektywnej zbiórki odpadów).

Wobec wyczerpania tematów,  posiedzenie Zarządu zakończono o godz.1420.

Protokołowała:
Bogumiła Malinowska

Podpisali:
Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Celina Grażyna Wojciechowska – Członek Zarządu
Ewa Słojewska – Zaręba  – Członek Zarządu
Jadwiga Kuteszko  - Członek Zarządu
Stanisław Łapiński – Członek Zarządu
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